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Protokół nr II/18
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 11 grudnia 2018 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:30 i trwała do godz. 18:00.
Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy
ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady
prowadził Ireneusz Wiśniewski, Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

II sesja Rady Miasta została zwołana na wniosek Prezydenta Miasta, w trybie art. 20
ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.

Ad 1.
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Ireneusz
Wiśniewski. Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są
prawomocne, w chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 20
radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 21 radnych.
Nieobecni na sesji byli Wiesław Fąfara i Sławomir Wołkowiecki. (lista obecności
radnych w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 6 grudnia br. Prezydent Miasta
zawnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych trzech projektów
uchwał w sprawie:
- ustanowienia wieloletniego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na
lata 2019-2023
- określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych
wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023
- podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej
pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem
"Posiłek w szkole i w domu" w formie pieniężnej
Następnie zapytał radnych, czy zgadzają się na przyjęcie do porządku obrad ww.
punktów w trybie en bloc.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Ireneusz Wiśniewski
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad o dodatkowe
projekty uchwał:

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller, Sławomir Wołkowiecki

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad II sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle,
przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmian w budżecie miasta na rok 2018
2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na

lata 2018-2032
3) ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji w ramach Budżetu

Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu oraz określenia wymagań, jakie
powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego

4) ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Sabiny
Nowosielskiej

5) odwołania dotychczasowych, a następnie wyznaczenia nowych dodatkowych
przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w Zgromadzeniu Związku
Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu.

6) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu"
na lata 2019-2023

7) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób
objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na
lata 2019-2023
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8) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" w formie pieniężnej

3. Zakończenie obrad.

Ad. 2
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.

Skarbnik Joanna Hariasz przedstawiła zmiany w budżecie miasta na rok 2018.

Grzegorz Chudomięt, nawiązując do zmniejszenia dochodów o kwotę 547 tys. zł. z
tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, zwrócił się z pytaniem, z czego konkretnie
miały być pozyskane te pieniądze.

Artur Maruszczak, Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarki Przestrzennej
i Inwestycyjno-Remontowej, poinformował, że środki te miały być pozyskane z tytułu
sprzedaży działek przy ulicy Elewatorowej, ale w pierwszym przetargu nie było
chętnych. Jest drugie postępowanie, ale nawet jeżeli dojdzie do sprzedaży, to w tym
roku nie uda się z pozyskać dochodów z tytułu tej sprzedaży.

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy są to działki budowlane, czy przemysłowe.

Artur Maruszczak poinformował, że w planie zagospodarowania przestrzennego są to
działki przewidziane pod działalność gospodarczą.

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą o więcej informacji dotyczących
zmniejszenia dochodów o kwotę 3 792 470,73 zł - w związku z otrzymaniem
informacji, iż środki planowane z wpłaty przez KKPP zostaną przekazane w roku
2019, z uwagi na przesunięcie terminu rozprawy sądowej pomiędzy KKPP a GA ZAK
SA na styczeń 2019 r.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że kwota 10 mln. zł. ze
sprzedaży terenów portowych miała trafić na konto gminy jeszcze w tym roku, ale
przy rejestracji obniżenia kapitału spółki, mniejszościowy udziałowiec zgłosił
zastrzeżenie. 7 stycznia odbędzie się rozprawa sądowa, na której będzie poruszona
kwestia przekazania tych pieniędzy na konto gminy.

Grzegorz Chudomięt zapytał również o zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę
690 tys. zł. na przebudowę i rozbudowę ulic: Aleja Jana Pawła II, Karpackiej,
Powstańca Filipa Pieli i przebudowę ul. Spokojnej – czy ta kwota została po
wykonaniu tych zadań, czy te zadania są skreślone z budżetu.

Artur Maruszczak poinformował, że wszystkie zadania oprócz ul. Spokojnej są
zakończone i są to oszczędności, natomiast przebudowa ul. Spokojnej zakończy się w
przyszłym roku.
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Marek Piasecki zadał pytanie odnośnie zwiększenia dochodów o kwotę 713 tys. zł. z
tytułu wpływów z różnych rozliczeń, z jakich zakończonych inwestycji został
pozyskany podatek VAT. Kolejne pytanie dotyczyło kosztów pozyskania podatku
VAT przy pomocy firmy zewnętrznej.

Skarbnik Joanna Hariasz poinformowała, że ta kwota to zwrot podatku VAT z budowy
basenu „Wodne oKKo”, jest to rozliczane częściowo przez gminę, a częściowo przez
firmę zewnętrzną. Dodała, że firma ta pobiera prowizję od kwoty wpływającej na
konto gminy, co do wielkości prowizji może odpowiedzieć na piśmie.

Marek Piasecki zapytał, ile już zostało wydane na budowę basenu.

Artur Maruszczak poinformował, że do tej pory zostało wydane 9 mln. zł, planowane
jest wydanie do końca roku kwoty 12 mln. zł związanych z umową, od której
odstąpili. Dodał, że są w trakcie realizacji robót przez wykonawcę, który ma do końca
grudnia zafakturować ok. 3 mln. zł.

Marek Piasecki zapytał, czy ta druga kwota jest związana z przykryciem dachu.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że nie chodzi tylko o przykrycie dachu, ale o prace
budowlane związane ze ścianami bocznymi oraz dachem starej i nowej części.

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania
głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/16/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2018-2032

Skarbnik Joanna Hariasz zreferowała uzasadnienie do projektu uchwały.

Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/17/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2018-2032

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

3) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji w ramach
Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu oraz określenia wymagań, jakie
powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego

Adam Oczoś, przewodniczący Komisji Infrastruktury, poinformował, że komisja
stosunkiem głosów ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta
poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/18/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.

w sprawie ustalania zasad i trybu przeprowadzania konsultacji w ramach
Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu oraz określenia wymagań, jakie

powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

4) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta
Kędzierzyn-Koźle Sabiny Nowosielskiej

Adam Oczoś, przewodniczący Komisji Infrastruktury, poinformował, że komisja
stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Grzegorz Chudomięt zapytał o załącznik uzasadnienia projektu uchwały w sprawie
ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta, w którym miejscu występuje to
uzasadnienie.

Sekretarz Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że pełny tekst uzasadnienia do projektu
uchwały zawiera określone argumenty za przyjęciem tej uchwały, a zatem jest
uzasadnieniem. Podstawą zgłoszenia tego projektu jest wyłączna kompetencja Rady
Miasta do ustalenia wynagrodzenia prezydenta. Dodał, że z utrwalonej linii
orzecznictwa i piśmiennictwa wynika, iż takie ustalenie wynagrodzenia powinno
występować każdorazowo po wyborze prezydenta na nową kadencję, nawet jeżeli jest
to ta sama osoba, która poprzednio sprawowała ten urząd.
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Marek Piasecki zauważył, że w omawianym dokumencie są zaproponowane
maksymalne stawki wynagrodzenia, a nie ma uzasadnienia ich wysokości.

Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że powodem zaproponowania maksymalnych stawek
wynagrodzenia, są zmiany w rozporządzeniu wykonawczym do ustawy o
pracownikach samorządowych z maja tego roku, które obniża maksymalne stawki
wynagrodzenie prezydenta o ok. 20%. W świetle tych zmian wynagrodzenie
zasadnicze prezydenta pobierane w poprzedniej kadencji zostało obniżone, więc
maksymalne stawki są uzasadnione.

Artur Maruszczak podkreślił, że Prezydent Miasta prowadzi nadzór nad realizacją
budżetu, nad jednostkami mu podległymi i wydaje się rozsądnym, że powinien
najlepiej zarabiać w całym mieście, jeśli chodzi o pracowników i osoby w
podlegających mu jednostkach. Mimo wyznaczenia maksymalnych stawek, pani
prezydent będzie zarabiała mniej niż prezesi w niektórych podlegających spółkach.

Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że nie chodziło mu o to, że pani prezydent ma zarabiać
mniej, tylko aby omawiane uzasadnienie je zawierało.

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (20)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/19/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle
Sabiny Nowosielskiej.

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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5) Podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych, a następnie wyznaczenia
nowych dodatkowych przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w Zgromadzeniu
Związku Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu.

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że przedłożony
projekt uchwały zawiera dwie części – odwołanie i powołanie przedstawicieli w ZZM
„Czysty Region”. Celowym będzie wyznaczenie najpierw kandydatur, przegłosowanie
każdej z osobna i po wybraniu pięciu kandydatów z największa liczbą głosów nastąpi
podjęcie uchwały.

Marek Piasecki zgłosił kandydaturę Grzegorza Chudomięta.

Adam Oczoś, w imieniu radnych z Koalicji Obywatelskiej, zgłosił następujące
kandydatury:  Ireneusza Wiśniewskiego, Halinę Mińczuk, Katarzynę Dysarz i Michała
Nowaka.

Ewa Czubek zgłosiła kandydaturę Adama Oczosia.

Fabian Pszon zgłosił kandydaturę Dominika Szustakiewicza.

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Michał Nowak, który musiał
opuścić obrady o godz. 16:50, zostawił pisemne oświadczenie o wyrażeniu zgody na
kandydowanie (oświadczenie dołączone do protokołu).

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń, prowadzący obrady poddał pod
głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatur.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (20)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, ze kolejne głosowania będą
dotyczyły każdej kandydatury i zwrócił się z pytaniem do radnych, kto jest za tym, aby
Grzegorz Chudomięt został przedstawicielem miasta Kędzierzyn-Koźle w ZZM
„Czysty Region”.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
PRZECIW (3)
Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (10)
Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta
Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller,
Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Kolejne głosowania dotyczyły:

- kandydatury Ireneusza Wiśniewskiego na przedstawiciela w ZZM „Czysty Region”

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek
Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

- kandydatury Haliny Mińczuk na przedstawiciela w ZZM „Czysty Region”

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

- kandydatury Katarzyny Dysarz na przedstawiciela w ZZM „Czysty Region”

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz,
Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz
Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Dysarz
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

- kandydatury Michała Nowaka na przedstawiciela w ZZM „Czysty Region”

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Jacek Król, Marek Piasecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon,
Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

- kandydatury Adama Oczosia na przedstawiciela w ZZM „Czysty Region”

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (12)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska,
Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Adam Oczoś
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

- kandydatury Dominika Szustakiewicza na przedstawiciela w ZZM „Czysty Region”

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (9)
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Jacek
Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ireneusz
Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (11)
Hanna Białas, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata
Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 17:26 do 17:29.
Po wznowieniu obrad, ogłosił, że najwięcej głosów uzyskali radni: Ireneusz
Wiśniewski, Halina Mińczuk, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak i Adam Oczoś.
Zwrócił się z prośbą do Sekretarza Miasta o informację co do dalszego postępowania.

Zbigniew Romanowicz poinformował, że projekt uchwały należy uzupełnić o pięć
nazwisk wybranych przedstawicieli, które rada wskazała i poddać głosowaniu pełny
projekt uchwały wraz z § 1, który mówi o odwołaniu. W tym przypadku odwołanie nie
musi następować odrębnym głosowaniem imiennym nad każdą kandydaturą.

Prowadzący obrady uzupełnił projekt uchwały o nazwiska wybranych przedstawicieli i
poddał go pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Marek Piasecki
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/20/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.

w sprawie odwołania dotychczasowych, a następnie wyznaczenia nowych
dodatkowych przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w Zgromadzeniu

Związku Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu.
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem do pani prezydent, dlaczego w tym
projekcie uchwały nie zostały zastosowane przytoczone podstawy prawne.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska stwierdziła, że nie rozumie pytania.

Przewodniczący Rady Miasta zaznaczył, że zakończyło się procedowanie nad tą
uchwałą.

Grzegorz Chudomięt podkreślił, że zadał pytanie w sprawie przegłosowanego punktu.

Prowadzący obrady zaproponował radnemu zadanie pytania na piśmie.
Grzegorz Chudomięt wyraził wolę zadania pytania w trakcie sesji.

Kierownik biura prawnego Monika Orpel-Śmigielska zaznaczyła, że punkt został
wyczerpany przez podjęcie stosownej uchwały i zadawanie pytań jest już
niedopuszczalne.

Andrzej Kopeć stwierdził, że z formalnego punktu widzenia uchwała została podjęta i
powinni przejść do kolejnego punktu porządku obrad, ale zauważył, że
przewodniczący obrad nie otworzył dyskusji nad tym punktem, tylko przeszedł od
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razu do głosowania. Dodał, że radny Chudomięt nie miał formalnej okazji zadać tych
pytań wcześniej i powinien mieć możliwość zadać je w tym momencie.

Przewodniczący Rady Miasta umożliwił radnemu zadanie pytania.

Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że chodzi mu o § 12 Statutu Związku
Międzygminnego „Czysty Region” i przeczytał „§ 12. 1. Odwołanie przedstawicieli
gmin - członków Związku w Zgromadzeniu następuje w takim trybie jak ich powołanie.
2. Po upływie kadencji, wygaśnięciu mandatu radnego, odwołaniu przez gminę jej
przedstawiciela ze Zgromadzenia Związku, pełni on w Zgromadzeniu swoje obowiązki
aż do powołania w jego miejsce innej osoby.” Podkreślił, że po upływie kadencji
nastąpiło odwołanie, ale nie wszystkich dodatkowych członków. Gmina Kędzierzyn-
Koźle ma dziewięciu dodatkowych członków, w związku z tym należałoby odwołać i
na ich miejsce powołać również dziewięciu. Dodał, że pani prezydent jest z urzędu
dziesiątym przedstawicielem, którego się nie wybiera.

Sekretarz Zbigniew Romanowicz wskazał na literalne brzmienie § 12, który radny
Chudomięt przytoczył. Wyjaśnił, że § 12.1. wskazuje na tryb powołania adekwatny do
trybu odwołania, natomiast ustęp 2 wskazuje wyłącznie na to, do kiedy członkowie
pełniący funkcję przedstawicieli w ZZM „Czysty Region” pełnią swoją funkcję.
Sformułowanie „po upływie kadencji” mogłoby sugerować, że istnieje kadencyjność
tegoż radnego, który automatycznie traciłby swoją funkcję, gdy nie został ponownie
wybrany radnym, ale tak nie jest - on pełni swoją funkcję do momentu, aż zostanie
odwołany.

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego
"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023

Ewa Odulińska, przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, poinformowała, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy w module pierwszym i drugim tego programu
jest przewidywana w praktyce pomoc tylko w postaci posiłku, czy również w formie
finansowej, jak to wygląda w naszej gminie.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Danuta Ceglarek, wyjaśniła, że
realiach naszej gminy, realizując wcześniejsze edycje tego programu, stosowali pomoc
w postaci posiłku oraz zasiłku na zakup żywności.

Jacek Król zapytał, na ile korzystamy z modułu trzeciego tego programu.

Dyrektor MOPS poinformowała, że do końca roku obowiązuje program wspierania
finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”.
Program ten formalnie nie przewidywał tego, co jest w nowym programie zapisane w
module trzecim, czyli doposażenie stołówek i jadalni.
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Jacek Król zapytał również, czy są już jakieś plany odnośnie skorzystania z modułu
trzeciego w poszczególnych lokalizacjach.

Danuta Ceglarek wyjaśniła, że MOPS realizuje dwa moduły, moduł trzeci jest
przewidziany do realizacji przez Wydział Oświaty.

Jacek Król przytoczył punkt V.1.2 uchwały nr 140 Rady Ministrów z dnia 15
października 2018r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023: Na realizację działań przewidzianych
Programem gmina może otrzymać dotację, jeżeli udział środków własnych gminy
wynosi nie mniej niż 40% przewidywanych kosztów realizacji zadania. Zapytał, ile
środków będzie musiała wyłożyć gmina w ramach tych 40% i jak szacowana jest
liczba dzieci po poszerzeniu o 150% liczbę wskaźnika.

Dyrektor MOPS poinformowała, że w gminie Kędzierzyn-Koźle zmniejsza się
zainteresowanie rodziców, aby ich dzieci korzystały z bezpłatnych posiłków w szkole,
pomimo posiadania formalnych uprawnień, czyli dochodu w rodzinie na poziomie
1051,00 zł. W roku bieżącym według sprawozdania z końca kwartału trzeciego, z
programu korzysta łącznie 754 osoby. W tej liczbie jest 146 dzieci w wieku do
rozpoczęcia szkoły podstawowej, 335 dzieci do ukończenia edukacji
ponadgimnazjalnej oraz 116 seniorów, którzy też mogą korzystać z tego programu.
Zwróciła uwagę, że od kilku lat zaobserwowano stałą dynamikę spadku ilości dzieci
korzystających z programu. Dodała, że były takie lata, że dotacja była na poziomie
miliona złotych, w roku bieżącym w planie finansowych kwota ta wynosi 76333,00 zł.
Udział gminy to kwota 420 tys. zł., na który składa się również subwencja oświatowa
na poziomie 162 tys. zł, więc ze środków gminy jest w rzeczywistości 258 tys. zł.
Uważa, że spadek ten może być spowodowany polityką państwa, która w sposób
znaczący poprawiła sytuację polskich rodzin, w realiach naszego miasta na program
500+ jest przeznaczone 26 mln. zł. Podkreśliła, że trzeci moduł ma za zadanie pomóc
gminom, które zamknęły stołówki, aby je otworzyć, uzupełnić braki w wyposażeniu,
urządzić jadalnie.

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji,
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała nr II/21/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w
domu" na lata 2019-2023

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

7) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w
szkole i w domu" na lata 2019-2023

Ewa Odulińska, przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, poinformowała, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta,
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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Uchwała nr II/22/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla
osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu"

na lata 2019-2023
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

8) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla
osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" w
formie pieniężnej

Ewa Odulińska, przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, poinformowała, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (19)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
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Uchwała nr II/23/18
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 11 grudnia 2018 r.

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" w formie pieniężnej

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad.3
Zakończenie obrad

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz
Wiśniewski, zamknął II sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Ireneusz Wiśniewski

Sesja zakończyła się o godzinie 18:00
Protokołowała: Xymena Wąsowicz


